
ZÁPISNICA 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 25.05.2015 

V Pavčinej Lehote 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Zahájenie  

2. Doklad o práci starostu a obecného úradu za obdobie 13.03. – 25.05.2015 

3. Organizačné zabezpečenie kultúrnych a športových nedeľných podujatí v auguste 2015 

4. Rôzne – platba za kopanie hrobov 

   -  príspevky do Hlásnika 

5. Uznesenie  

6. Záver 

 

Rokovanie: 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Miroslav Ščasný. 

Skonštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné, prečítal návrh programu a nakoľko nemal nikto 
z prítomných pripomienky k tomuto bodu programu, dal o ňom hlasovať. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka Kureková 

K bodu 2/ 

Starosta oboznámil prítomných s prácou OÚ za obdobie 13.03.-25.05.2015 

- Administratívne činnosti – vykonanie štvrťročnej uzávierky, štatistických výkonov, 
vypracovanie podkladov k vyúčtovaniu dane z nehnuteľnosti 

- Prebieha príprava n vypracovanie PHaSRV – spolupráca s Premier Consulting – objednanie 
jeho vypracovania 

- Odoslaná žiadosť – LM, odbor živ.prostredia – použitie posypového materiálu na údržbu 
komunikácií 

- MŽP – jednanie ohľadne náučného chodníka, spoluúčasť zabezpečilo aj mesto LM 

- Handričkový deň – vyzbierané 2t materiálu,/ spolupráca so združením Pomocný anjel/ 

- Pomoc pri organizácii výletu občanov do Maďarska 



- Návrh primátorovi mesta LM na spoluprácu  ohľadne jednania s KLASTERom / financovanie 
členských poplatkov/ 

- Odvoz skládky pneumatík zo strelnice a poľnohospodárskeho objektu 

- Jednanie s Okresným PZ na podnet sestry p. Juraja Staroňa – účasť pri jednaní 

- Adresovaná požiadavka na p. Greša – spracovanie konárov a drevnej hmoty na 
kompostovisku na štiepku 

- Bol odsúhlasený nájom od Urbáru na Valnom zhromaždení na pozemky na strelnici  

- Prijaté stanovisko 2 projektantov z 3 oslovených na vypracovanie projektu rekonštrukcie 
chodníkov 

- Odoslané výzvy občanom, ktorí nie sú prihlásení k trvalému pobytu 

- Odoslaná písomná výzva p. Pukovi, aby zabezpečil svojho psa proti samovoľnému pohybu po 
dedine 

- Urobená úprava verejných priestorov – pripravené na kvetinovú výsadbu 

- Vznesená požiadavka z Pamiatkového úradu ZA na vyčistenie Zvonice na cintoríne /fotenie/ 

- Pripomienka Ing. Hajkovský – stretnutie na MsÚ v LM s primátorom – bude veľmi dôležité 
rozdiskutovať platby do KLASTRa s členmi OZCR Pavčina Lehota  

K bodu 3/ 

Starosta vyzval prítomných k vyjadreniu sa, ako sú ochotní zabezpečiť a spolupodieľať sa na letných 
kultúrnych aktivitách. 

- Ing. Hajkovský navrhol premietanie filmu – 25.07.2015 / predpokladá sa pomoc majiteľa 
krčmy, oslovi sa Ing. Morávek/ 

- P. Benická – divadelné predstavenie – 02.08.2015 – starosta osloví divadelné sbory 

- P. Benická a Mgr. Kureková – športové popoludnie – trampolíny /pomoc p. A. Lazoňovej/, 
stolný tenis, športové súťaže pre deti , ukončenie popoludnia – opekanie/ príprava ohniska – 
starosta/ 

K bodu 4/ 

- Pozvánka na Deň Lehôt – obec podporí prípadný záujem o účasť 

- Stanovisko JUDr. Sotolářovej – nutnosť oboznámenia sa z citovanými zákonmi, aby sa mohlo 
pripraviť k tejto problematike VZN 

- Mgr. Kureková – stretnutie s Ing. Pekárom – dopracovanie www stránky pre potreby obce 

- Mgr. Prečítala žiadosť členov STK Pavčina Lehota/obdržali všetci poslanci zastupiteľstva/o 
zaväzné stanovisko s prijatím uznesenia o prestavbe požiarnej zbrojnice na viacúčelové 
športovo-kultúrno-spoločenské priestory./ priložená k zápisnici/ 

- Starosta – vyjadril veľké znepokojenie, že túto žiadosť tiež nedostal, nepovažuje budovu za 
nevyužitú a principiálne s rekonštrukciou nesúhlasí /pokiaľ nebude prestavba zapracovaná do 
výziev z Programu RV/ 



- Ing. Klepáč – časové požadované hľadisko je nereálne, nebol doteraz oboznámený 
s finančným rozpočtom rekonštrukcie  

- Ing. Hajkovský – nutnosť náhradného priestoru na uskladnenie materiálu zo zbrojnice – 
ďalšie finančné výdavky, nie je zahrnuté v rozpočte obce 

- Starosta, p. Benická – problém s archívom 

- Starosta – navrhol okamžitú obhliadku priestorov na mieste 

- Poslanci si prehliadli iba polovičné priestory, aj pozemok k tomu priľahlý  

- P. Okoličány – nutnosť zjednotiť skladové priestory OÚ, možnosť prístavby na obecnom 
pozemku 

- P. Mgr. Tomáňová – možnosť získania drevnej hmoty /na prípadnú výstavbu/ako 
protihodnoty za odovzdanie budovy na strelnici do majetku Urbáru 

- P. Benická – myšlienka je to dobrá, nakoľko ide o viacúčelové využitie 

- Mgr. Kureková – navrhla stretnutie s členmi STK  

- Ostatní poslanci privítali tento návrh a dohodli sa na neformálnom stretnutí dňa 30.05.2015 
o 18,00 hod v Osvetovej besede/členov STK osloví Mgr. Kureková/ 

P. Okoličány – požiadal zastupiteľstvo – o prípadné odkúpenie poľnej kuchyne automobilovým 
klubom 

- Ing. Klepáč – nutné pripraviť cenové ohodnotenie 

 

K bodu 5/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa aj schválilo. 

 

 

 

 

 

 

V Pavčinej Lehote 25.05.2015 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková      ................................................ 

         ................................................ 

                Miroslav Ščasný – starosta Obce Pavčina Lehota 

 

                

 



  

 


